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LEDEN-ÚNOR 2019 

■  Představení rady a zastupitelstva města 

■  Neveklovské lípy v publikacích 

■  Předvánoční čas v našich školách 

■  Soutěž Neveklovská hvězdička 2019 

■  Úspěšní fotbalisté z Jablonné 
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Milí čtenáři, 

 

pravděpodobně jste si všimli, že se náš Zpravodaj Neveklovska tak trochu změnil. Nejdříve Vás 

asi překvapilo, že jste tento pravidelný dvouměsíčních nalezli ve svých schránkách. Tímto kro-

kem se snažíme dostat informace z města co nejblíže k Vám, našim občanům. Chtěla jsem, aby 

každé číslo popisné na Neveklovsku, ať se jedná o doručovací poštu Neveklov či Netvořice, mě-

lo svůj výtisk vždy k 15. dni lichého měsíce ve schránce. Pokud ale právě Vám nastavený systém 

nevyhovuje a nepřejete si zpravodaj takto získávat, dejte nám prosím vědět prostřednictvím na-

šeho informačního centra. Pokud se k Vám naopak výtisk nedostal a měli byste o něj zájem, 

informujte nás také, pokusíme se vše v dalším dvojčísle napravit. Škarohlídům, kteří už předem 

lamentovali, kolik to proboha bude stát, tímto vzkazuji, že výběrem dobrého dodavatele jsme si 

opravdu mohli dovolit i druhou podstatnou změnu. 

 

A tou je barva. Možná to je pro někoho jen nepodstatná změna, ale nám dělá radost, že koneč-

ně uvidíte některé fotografie v barevném rozlišení, protože jde mnohdy o moc povedené kousky. 

Od barevného provedení se samozřejmě odvíjí i nový ceník inzerce, který na jednom ze svých 

prvních zasedání schválila rada města. Pokud si tedy budete chtít zadat pro příště inzerci, pro-

sím nezapomeňte uvést, zda máte zájem o inzerát černobílý či barevný.  

 

S novou grafikou titulní strany také přicházíte o pravidelný úvodník, který jsem psala více než 

deset let. Nicméně budu i nadále přispívat svými články a doufám, že se na ně stále najde 

v pestré záplavě příspěvků místo. Ostatně bych Vás ráda pravidelně informovala i o oblastech, 

které nově spadají do mých kompetencí. 

 

Pevně věřím, že si donášku zpravodaje až domů oblíbíte a že nás budete i Vy prostřednictvím 

zpravodaje informovat o tom, co se děje právě u Vás, v místě Vašeho bydliště.  

 

Přeji Vám pěkné čtení, hodně zdraví a radosti po celý rok 2019, 

 

Jana Mužíková, místostarostka 

     

     Ceník inzerce  
 

      Inzerce černobílá 

      formát A4  800 Kč + 21 % DPH 

      formát A5  400 Kč + 21 % DPH 

      formát A6  200 Kč + 21 % DPH 

 
  

 Inzerce barevná 

  formát A4   1000 Kč + 21 % DPH 

  formát A5     500 Kč + 21 % DPH 

Inzeráty zasílejte na e-mailovou adresu ve velikosti A4, A5 nebo A6 ve formátu jpeg, případně PDF. 

Foto na titulní straně: Kamila Sedláčková (Svatomartinské slavnosti 10. 11. 2018) 
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Slovo starosty 
 

 

Vážení spoluobčané, 

 

čím jiným by první letošní Slovo starosty v Zpravodaji Neveklovska mělo 

začít, než novoročním přáním starosty. Přeji vám všem do nového roku pev-

né zdraví, štěstí a mnoho pracovních, i osobních úspěchů.  

 

Nové zastupitelstvo má za sebou své první zasedání, na kterém se potvrdila 

souhra, rozumné a konstruktivní uvažování, vůle a ochota zastupitelů zapojit 

se do obecního dění a rada města zřídila své pomocné orgány – komise. Pře-

hled předsedů a členů jednotlivých komisí naleznete v tomto čísle zpravoda-

je.  

 

Konec roku 2018 ale přinesl také několik komplikací. V obci Blažim došlo během jednoho týdne 

k porušení sváru vodovodní zásobní nádrže, k porušení vodovodního potrubí a v souvislosti s těmito 

událostmi k násobnému vyčerpání celé studny. Tyto navazující opravy si vyžádaly téměř 14 dnů ne-

funkčnosti vodovodu. Další nebezpečnou událostí byl pád římsy nad provozovnou firmy Rabbit v den 

čertovských radovánek a mezi nerozumné kroky bych také zařadil odstranění zajišťovacích klínů neve-

klovského vánočního stromku neznámou osobou. 

 

Negativní události ale vystřídaly události radostné, mezi které jistě patřilo uspořádání vánoční akademie 

v Základní škole Jana Kubelíka Neveklov, vztyčení vánočních stromků v jednotlivých obcích včetně 

tradičního rozsvěcení, vánoční koncert na Chvojínku a další kulturní akce spojené s adventním obdobím 

pořádané jak v Neveklově, tak také po celém území Neveklovska.  

 

Přestože dnešní doba dokáže překonat jakoukoliv vzdálenost, velikým problémem se ale stává vytvoření 

jakékoliv blízkosti. K mému novoročnímu přání v úvodu tohoto článku bych vám všem dále rád popřál, 

ať se všechny vaše životní vzdálenosti zkracují, a ať ve vašem životě převládá hledání a nacházení toho 

nejbližšího. 

 

Krásný nový rok!                   

Ladislav Trumpich, starosta 

Rada města 

Mgr. Michal Sejk 

místostarosta  

předseda komise pro 

dopravu a dopravní  

obslužnost 

 

Mgr. Jana Mužíková 

místostarostka 

kulturní památky 

Posázaví  o. p. s. 

členka kulturní komise 

Jana Kyselová 
členka rady města 

předsedkyně bytové ko-

mise 

RNDr. Vojtěch Beneš 
člen rady města 

předseda komise životní-

ho prostředí 
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Zastupitelstvo města 

Václav Fialka 
 

Ing. Tereza Lajšnerová Ing. Martin Mládek  
předseda finančního vý-

boru 

Mgr. Renata Mošničková 
členka kulturní  komise 

Ing. Karel Petrák 
člen kontrolního výboru 

předseda komise  ochra-

ny veřejného pořádku 

Mgr. Andrea Pitelková 

předsedkyně kulturní  

komise 

Mgr. Jana Sajdlová 
předsedkyně kontrolního 

výboru 

Jiří Svatek 
člen kontrolního výboru 

Karel Šebek 

člen finančního výboru  
Mgr. Martina Šťástková 
předsedkyně komise pro  

společenské záležitosti a  

rodinu 

  Z veřejného zasedání zastupitelstva 11. 12. 2018  

 

Fotografie na str. 3, 4: Hynek Nešpor 
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USNESENÍ č. 1 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Neveklov konaného dne 11. prosince 2018 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu usnesení č. 17/2018 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti za uplynulé období přednesenou starostou města 

L. Trumpichem 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2018 přednesené Ing. Mládkem 

Zastupitelstvo města pověřuje radu rozpočtovým opatřením č. 5/2018 k 31.12.2018 

Zastupitelstvo města schvaluje vybrání nejlevnější nabídky od fy. Aquatest (vodárna Blažim) v ceně 

256.971,- Kč bez DPH 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodloužení vodovodního řadu v ulici Tulipánová  

Zastupitelstvo města schvaluje rekonstrukci v bytě v domě čp. 80 Neveklov  - cenový strop rekonstrukč-

ních prací do výše 350 tis. Kč  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet 2019 přednesený Ing. Mládkem včetně úpravy mezd zaměstnanců 

a neinvestiční transfery obecně prospěšným společnostem 

Zastupitelstvo města pověřuje radu rozpočtovým opatřením č. 1/2019 

Zastupitelstvo města schvaluje výhled rozpočtu příjmů a výdajů města v letech 2020 - 2021 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 1160/111 v k.ú. Neveklov v lokalitě Sýkorec  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 1160/114 v k.ú. Neveklov v lokalitě Sýkorec  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 1160/115 v k.ú. Neveklov v lokalitě Sýkorec  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 1160/29 v k.ú. Neveklov v lokalitě Sýkorec za pod-

mínky uvolnění jednoho dříve schváleného pozemku – všechny smlouvy o koupi pozemku podepsat 

do 6 měsíců ode dne schválení zastupitelstvem 

Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 903 v k.ú. Neveklov za cenu 150,- Kč/m2 + vyhotovení 

GP  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 1069 v k.ú. Zádolí u Neveklova za cenu ve výši 

100,- Kč/m2 + vyhotovení GP dle zveřejnění 

Zastupitelstvo města schvaluje doplnění kupní smlouvy a smlouvy o zřízení výhrady zpětné koupě v článku 

VII – specifikace stavby "… - objektu bydlení (tj. u domu o jednom nadzemním podlaží do fáze napo-

jení stavby na infrastrukturu, vybudování obvodových stěn a provedení střešní konstrukce, kompletní 

krytiny a doplňků. U domu o dvou a více nadzemních podlaží do fáze napojení stavby na infrastruktu-

ru, vybudování obvodových stěn min. prvního nadzemního podlaží a provedení stropů prvního nad-

zemního podlaží)" 

Zastupitelstvo města se ztotožňuje se sdělením názoru JUDr. Podhorského k Petici občanů ke stavbě 

na pozemku p.č. 361 v k.ú. Neveklov 

Zastupitelstvo města schvaluje stávající jednací řád Zastupitelstva města Neveklov 

Zastupitelstvo města svěřuje Radě města Neveklov rozhodnout o nabytí věci v dražbě, ve veřejné soutěži 

o nejvhodnější nabídku nebo o jejím nabytí jiným obdobným způsobem 

Zastupitelstvo města schvaluje vstup do projektu "Rozvoj terénní sociální práce ve venkovských lokali-

tách" jejímž žadatelem je spol. RUAH a schvaluje Smlouvu o partnerství a spolupráci na daném pro-

jektu 

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od KrÚ – Příspěvek na hospodaření v lesích ve výši 22.419, -

Kč  

Zastupitelstvo města schvaluje zvýšení počtu členů KV ze 3 na 5 a to o Ing. Karla Petráka a Jana Šmejkala 

Zastupitelstvo města schvaluje  prodloužení termínu pro uzavření smlouvy na pozemku p.č. 1160/152 

v k.ú. Neveklov do 30.6.2019  

 

V Neveklově 12.12.2018         

           Návrhová komise: Jana Kyselová, v. r. 

                    Ing. Tereza Lajšnerová, v. r. 

              Ing. Karel Petrák v. r. 

 

Za správnost vyhotovení:  

Hana Vitejčková v. r., tajemnice úřadu 

 

Zveřejněno dne 12. prosince 2018 
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 Dva pohledy na totéž 
 

Motto : „Spolupráce prospívá, konfrontace škodí“ 

 

Je dva měsíce po volbách. Tu proběhly tak a jinde onak. V mnoha sídlech naší vlasti 

se povolební vyjednávání neobešlo bez hádek, osočování, různých taktizování 

a strategií i přeběhlictví. Je to ovšem špatný start pro budoucí spolupráci, neboť bu-

dování a výstavba v obcích se neobejde bez rizik a zde právě je nutná důvěra a „tah 

za jeden provaz“.  

Já osobně jsem takové zkušenosti měl také, a dost tristní, z minulosti (zaplaťpánbůh 

již notně vzdálené, sloužil jsem aktivně od roku 1986) a tak jsem poměrně znám 

názorem, že politika stran do komunálu nepatří, což jsem jako starosta města strikt-

ně dodržoval a vyžadoval i od svých kolegů v zastupitelstvu.  

Na ustavujícím zasedání v roce 2014 jsem oznámil veřejně, že toto období je po-

slední, dál již kandidovat nebudu a tak se i stalo. Mým zájmem bylo i to, aby žádná 

podobná negativa nenarušila naše dosavadní rozvojové aktivity, a že jich bylo po-

žehnaně. Zhruba před dvěma roky jsem oslovil jednoho našeho mladého radního, který táhl druhé období, 

slovy: „Poslouchej Láďo, chtěl bys po mně pokračovat?“ Malou chvíli bylo ticho a pak vyhrkl, zda mám 

k němu takovou důvěru. „Máš“, povídám a on na to, že jemu bude velkou ctí do toho křesla usednout 

a pokračovat ve společném díle. Od té doby jsme spolupracovali velmi intenzivně, některé investiční akce 

si převzal sám, takzvaně na klíč a myslím, že se důkladněji seznámil s problematikou vedení města. Tento 

záměr jsem představil radním a v dostatečném předstihu i veřejnosti. Volební výsledek byl znamenitý, 

a tak i předávka funkce proběhla tak, jako bych ani neodcházel a nenastupoval někdo jiný.  

 

Svému nástupci držím palce, pomohu, bude-li třeba a bude-li úspěšný, bude to i mou radostí. 

 

Ing. Jan Slabý, emeritní starosta města Neveklova 

 

______________________________________________________________________________________ 

 

Vzpomínám na svá mladická léta, plná nezkušenosti, nevědomí a do jisté míry i neznalosti své budoucnos-

ti. Jako tehdejší zaměstnanec Obchodní akademie Neveklov jsem se kolem roku 2001 zúčastnil komunitní-

ho plánování spojeného s diskusí s tehdejším místostarostou obce, panem Janem Slabým. Toto setkání bylo 

zřejmě první, kdy jsem pana Jana Slabého uviděl a měl možnost se s ním dát do řeči. Snaha moderátorů 

plánovat se postupně změnila na prostou diskusi se zástupcem obce, a proto i já jsem přispěl se svou 

„troškou do mlýna“ a zahájil tak vzájemné sympatie mezi námi oběma. Dodnes jsem si jist, že ani jeden 

z nás by slovo sympatie po ukončení jednání a po mnoho dalších let nevyslovil.  

Po nějaké době jsem byl osloven paní Janou Mužíkovou s otázkou, zda bych chtěl vstoupit do komunální 

politiky, a protože jsem v té době byl plný ambicí, bez váhání jsem souhlasil.  

Jako dlouholetý radní jsem si na „triko“ vzal několik investičních akcí a úspěšně je vedl až do samotného 

ukončení a také jsem pozoroval, že čím dál víc občanů za mnou chodí s nejrůznějšími dotazy a problémy, 

na které jsem znal odpověď a uměl poradit.  

Asi před dvěma lety jsem obdržel velmi jednoduchý, ale zároveň velmi složitý dotaz od bývalého starosty 

Jana Slabého, zda bych mohl být jeho nástupcem. Okamžité uvědomění si obrovské důvěry, ale zároveň 

rizika spojeného s odpovědností za řádný chod obce, spravování majetku a účelného nakládání s finanční-

mi prostředky obce jsem si vyvrátil tím, že: „Vždyť já už takto jednám spoustu let, tak co nového se změní, 

skoro nic“. A proto jsme rozvedli dotaz do dalších rozměrů. 

 

Po podzimních volbách proběhlo jen málo jednání o budoucnosti zastoupení na radnici a o představě slože-

ní rady města. Složitá jednání plná podrazů, mlživých odpovědí a intrik se oproti mnoha jiným obcím 

v Neveklově nekonala. Přáním všech odchozích zastupitelů jistě je, aby se noví zastupitelé vhodným způ-

sobem starali o udržení dobrého jména obce, a aby navázali a dokončili připravené investiční akce. Toto se 

myslím povedlo a jsem za to nesmírně rád. 

 

Vážení občané, držte nám všem palce a buďte pro nás oporou i inspirací! 

 

Ladislav Trumpich, starosta 
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Zleva: Václav Sochor a Markéta Králová se synem Josefem Václavem Sochorem, Lukáš Jirota a Martina Uhlíková 

se synem Dominikem Jirotou, David Hrdinka a Ivana Šebková s dcerou Eliškou Hrdinkovou, Tomáš Trizna a Petra 

Triznová s dcerou Ninou Triznovou, Emil Bumbálek a Monika Ctiborová se synem Emilem Bumbálkem 

       Fotografie: Hynek Mareš 

Zleva: Jiří Martínek a Daniela Martínková s dcerou Denisou Martínkovou, Jakub Janda a Ludmila Machová 

se synem Tomášem Jandou, Václav Drábek a Vlasta Šimková se synem Vojtěchem Drábkem, Martin Svet a Andrea 

Svetová se synem Sebastianem Svetem, Stanislav Znor a Klára Znorová s dcerou Alžbětou Znorovou  

Vítání nových občánků 10. listopadu 2018  

Ustanovení výborů a komisí  
 

Finanční výbor – předseda: Ing. Martin Mládek, členové: Karel Šebek, Ing. Pavel Vosolil; kontrolní vý-

bor – předsedkyně: Mgr. Jana Sajdlová, členové: Mgr. Hana Charvátová, Ing. Karel Petrák, Jiří Svatek, 

Jan Šmejkal; komise ochrany veřejného pořádku – předseda: Ing. Karel Petrák, členové: Luboš Bindl, 

Bc. Radek Stulík, Tomáš Svejkovský; komise pro dopravu a dopravní obslužnost – předseda: Mgr. Michal 

Sejk, členové: Ing. Pavel Němec, Michaela Šebová; kulturní komise – předsedkyně: Mgr. Andrea Pitelko-

vá, členky: Mgr. Růžena Chárová, Blanka Kopková DiS., Mgr. Renata Mošničková, Mgr. Jana Mužíková, 

Ing. Marie Šaffková, Mgr. Gita Triznová, komise životního prostředí – předseda: RNDr. Vojtěch Beneš, 

členové: Ing. Antonín Dušek, PhDr. Pavel Sýkora, Karel Tikovský, Antonín Vovsík; komise pro společen-

ské záležitosti a rodinu – předsedkyně: Mgr. Martina Šťástková, členky: Ivana Krausová, Ing. Lucie Kří-

žová; bytová komise – předsedkyně: Jana Kyselová, členky: Jana Bartásková, MUDr. Hana Zelenáková 
 

Hana Vitejčková, tajemnice MěÚ Neveklov 
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Lípa jako náš národní strom 
 

Oficiálním národním symbolem se lípa stala roku 1848, kdy se na všeslovanském sjezdu v Praze sešli zá-

stupci všech porobených slovanských národů. Stanovili lípu jako národní symbol postavený proti velkoně-

meckým snahám o porobení slovanského živlu. Lípu jako národní strom měl navrhnout František Ladislav 

Čelakovský. Lípa a její součásti se po mnoho generací dodnes stávají symbolem obrany proti okupaci 

a zničení naší vlasti. Je stmelujícím symbolem lidu zemí Koruny české v dobách jakkoli těžkých. Lípa jako 

národní strom je tradičním symbolem českého státu.  

Přečetli jste si úryvek z knihy Lípy republiky v Čechách, na Moravě a ve Slezsku. Jejím autorem je Aleš 

Rudl, který je pracovníkem Národního památkového ústavu jako specialista na památky zahradního a kra-

jinářského umění.  

Pan Aleš Rudl zareagoval na fotografickou soutěž „Lípa - náš národní strom“, do které se zapojili pracov-

níci MěÚ Neveklov Michal Hašek a Blanka Kopková a za kulturní komisi Růžena Chárová. Vysazení pa-

mátných lip u památníku padlých v 1. světové válce v Neveklově ho zaujalo pro rok 1988, který je asi jedi-

ný ve Středočeském kraji, ale i v dalších krajích republiky. Přijel, v infocentru se od nás dověděl o celé 

historii, osobách, které lípy vysadili i o celém aktu 28. 10. 1988. Lípy, jak už bylo v minulosti zmíněno 

ve zpravodaji a v loňském roce stvrzeno pamětní deskou na památníku, vysadili sedmdesátiletí občané, 

mladí ochránci přírody, spisovatelka Eliška Horelová a profesor Alfréd Holeček. Poděkování si zaslouží 

tehdejší předseda Místního národního výboru a později starosta Ing. Jan Slabý. 

Aleš Rudl vyfotografoval z ochozu MěÚ památník s lípami, poskytli jsme mu texty i fotografie z tohoto 

slavného dne. Vše umístil do dvou publikací – „Lípy republiky Středočeského kraje“ a „Lípy republiky 

v Čechách, na Moravě a ve Slezku“. Obě knihy převzala v Praze přímo od autora při jejich křtu Blanka 

Kopková z informačního centra a jsou v infocentru k nahlédnutí.  

V roce 100. výročí ČSR bylo vysazeno více lip v Neveklově a okolí, 28. 10. 2018 byla vysazena památná 

lípa v nové zástavbě na Sýkorci za malé účasti občanů, snad pro to, jak se říká, „nekřesťanské počasí“. 

 

Za kulturní komisi Mgr. Růžena Chárová 

Místní akční skupina Posázaví vyhlásila druhou výzvu k předkládání žádostí o podporu z Progra-

mu rozvoje venkova (PRV) na období 2014–2020. Ve třech oblastech podpory je př ipraveno 

k rozdělení celkem 33,9 milionu korun. Žádosti o dotace se budou přijímat od 28. 12. 2018 do 31. l. 2019. 

Zájemci mohou své záměry konzultovat osobně, telefonicky nebo mailem. Kontakt: Bohunka Zemanová, 

tel.: 723 881 081, e-mail zemanova@posazavi.com. MAS pořádá pro veřejnost a žadatele seminář 

k přípravě projektů, které se chtějí ucházet o podporu v 2. výzvě PRV, a to v úterý 8. ledna 2019 

od 14:00 v Posázaví o. p. s. na Masarykově náměstí 1 v Benešově.   

Informace a dokumenty k výzvě jsou zveřejněny na webových stránkách http://leader.posazavi.com/cz/

Projekty.aspx v sekci CLLD 2014–2020. 

  Lípa republiky na Sýkorci 

Foto: Blanka Kopková 
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NAŠE ŠKOLY 

Listopad a prosinec 2018 v mateřské škole  
 

Měsíce listopad a prosinec v naší MŠ byly ve znamení vánočních svátků. Zpívali jsme koledy, vánoční 

písničky, vyráběli jsme vánoční dárečky a těšili se na Ježíška. Advent jsme krásně začali zpíváním u roz-

svíceného stromečku na neveklovském náměstí. Tímto děkujeme rodičům předškoláků, že děti na toto vy-

stoupení přivedli. Oba měsíce byly náročné na akce, bylo jich mnoho: 

Zveme vás na tradiční dětský karneval, který se uskuteční 3. března 2019 v neveklovské sokolovně. 

 

Eva Břicháčková, ředitelka MŠ Neveklov 

A zase ta škola 
 

Opět se setkáváme v pravidelném příspěvku „Co nového ve škole“. Hned zpočátku vás mohu ubezpečit, že 

listopad a prosinec jsme si opravdu užili. O čem psát dřív? O úspěších našich žáků, nebo o akcích, které 

naši žáci zorganizovali? 

V listopadu proběhla soutěž Mladý chemik. Kluci a holky z deváté třídy mohli prodat své znalosti a doká-

zat, že si z hodin chemie přece jen něco pomatují. Gratulujeme třem nejlepším chemikům, a to Míše Kuče-

rové, Natálii Vyskočilové a Šimonu Vlachynskému, kteří postoupili do oblastního kola.  Kromě chemie 

byla možnost ukázat své znalosti i v olympiádě z českého jazyka a blýsknout se na soutěži pořádanou ob-

chodní akademií „Ovládněte s námi trh.“ Sedmáci navštívili Science Show IQ Landia v Praze a výběr 

chlapců z druhého stupně bojoval na sálové kopané v Benešově. 

Co by byl listopad bez Martina na bílém koni? Martin navštívil i naší školu, sníh sice nepřivezl, ale zážitek 

pro naše nejmenší ano. 

Také jak mnozí z vás zaznamenali, proběhly třídní schůzky, čímž nám bylo připomenuto, že je čtvrtletí 

za námi a je čas se pomalu chystat na Vánoce.  

Po třídních schůzkách bylo třeba vypustit trochu páry, a tak naší školu navštívila organizace „Bubny 

pro Vás“, která se snaží pomocí hudby ukázat nejen dětem, ale i dospělým, jak je v životě důležitá sounále-

žitost a porozumění. 

V listopadu došlo i na vážnější věci. Metodička pre-

vence si pro 6. ročníky připravila besedu na téma 

návykové látky. A i ostatní kolegyně nezůstaly poza-

du. Gymnastika nás reprezentovala až ve Vrchlabí 

na akci Špindlerovští mušketýři a školní sbor strávil 

celý víkend v Orlickém podhůří. Všechny listopado-

vé akce si užili jak děti, tak i učitelé. 

Prosinec. Prosinec je čas pohody, ale to neplatilo 

pro základní školu, kde se to jen hemžilo, a bylo ži-

vo, kam jste se podívali. Jak to? Všichni se totiž při-

pravovali na Vánoční akademii, a protože mi připa-

dá, že rok od roku jsou ti naši školáčci šikovnější 

a šikovnější, tak podle toho také vypadaly přípravy. 

Vše vypuklo 20. prosince a to hned dvakrát. Tak 

dost o Vánocích.  
         Foto: archiv ZŠ Neveklov 

  1.11.  Divadlo kouzel 

  2.11.  Preventivní screeningové vyšetření zraku     

   předškolních dětí – velký zájem rodičů 

10.11.  Vítání občánků 

12.11.  Přijel Martin na bílém koni 

20.11.  Vánoční focení dětí na kalendář 2019 

22.11.  Kde se berou odpadky – výukový program  

  1.12.  Zpívání koled u stromečku v Neveklově 

  2.12.  Zpívání koled u stromečku v  Blaženicích 

  5.12.  Návštěva Mikuláše, čerta a anděla  

10.12.  Taneční besídka p. Maršálka 

11.12.  Sférické kino v MŠ 

12.12.  Místní kino – pásmo pohádek 

13.12.  Divadlo – Putování za šťastnou hvězdičkou 

14.12.  Návštěva výstavy betlémů v Neveklově 

18.12.  Besídka Děti dětem – do MŠ přijde Ježíšek   
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Jsou i akce před Vánocemi! Deváťáci se letos moc činili. Připravili pro všechny žáky školy Mikulášské 

překvapení. Každou třídu navštívil Mikuláš, andělé a čerti. Děti dostaly malou nadílku a ti největší raubíři 

byli přečteni Mikulášem z knihy hříchů. Jen škoda, že je Mikuláš jen jednou do roka. Celý zbytek týdne byl 

bez jediného prohřešku. 

Prosinec je plný pohybu. Žáci druhých ročníků začínají plavecký výcvik. Žáci 4. A si užívali zimní rado-

vánky s bruslemi a pánové a dámy z osmé a deváté třídy ukázali své dovednosti při taneční prodloužené. 

První stupeň reprezentoval naši školu ve florbale v Benešově a už v poklidnějším tempu jsme se těšili, 

co vytvoří naše žákyně osmé třídy na soutěži Vánoční tvoření pořádanou Střední zemědělskou školou Be-

nešov. První stupeň absolvoval Školu zdravé pětky a Nakupování se zdravou pětkou, což je pásmo o zdra-

vém způsobu života. Sedmáci byli poučeni o pohybu na internetu, práci se sociálními sítěmi a vůbec jak 

zacházet se svou identitou.  

Vzhůru za kulturou! 12. prosince proběhl vánoční koncert skupiny Candles, která letos vystoupila i se škol-

ním sborem. Velký počet návštěvníků nebyl zase tak velkým překvapením, vzhledem k profesionálním vý-

konům účinkujících. Propojení sboru a kapely Candles bylo odzbrojující a tak pevně doufáme, že tato spo-

lupráce bude pokračovat i nadále. Navíc sbor jste mohli slyšet i na vánočních koncertech na Chvojínku 

a v Bělici.  

Základní umělecká škola svým vystoupením vnesla vánoční atmosféru a milé pohlazení dědečkům a babič-

kám z domu s pečovatelskou službou. Současně se se starým rokem rozloučili symbolickými vánočními 

koncerty. 

No a teď snad jen popřát vše nejlepší do celého nového roku 2019... 

      Mgr. Iva Jersáková 

Hasiči a záchranáři v Obchodní akademii Neveklov 
 

Jak poskytnout první pomoc? Co udělat, když na plotně začne hořet olej na pánvičce a jaké pocity zažívají 

lidé pod vlivem návykových látek? To a mnohé další se dozvěděli studenti obchodní akademie při Branně 

bezpečnostním dni, který proběhl 5. 11. 2018. 
 

Branně-bezpečnostní den je nedílnou součástí výukového programu OA, uskutečňuje se každoročně. Jeho 

cílem je informovat žáky o nebezpečí, se kterým se mohou setkat, a naučit je, jak se v takové mimořádné 

situaci zachovat. Škola se snaží zařazovat vždy něco nového. Letos to byla se svým programem o návyko-

vých látkách společnost DEKRA a. s. 

Jak tedy den probíhá? Studenti a další zaměstnanci školy nejprve absolvují celkovou evakuaci školy. Pak 

již pracují ve skupinách, které se dle časového rozpisu přemísťují tak, aby žáci prošli všemi připravenými 

stanovišti. Tradičně školu navštěvují záchranáři. „Nácviku první pomoci není nikdy dost. Člověk je vždy 

zaskočen, když se stane svědkem třeba dopravní nehody. Kdyby lidé dokázali včas a správně zraněným 

pomoci, následky takových událostí by nebyly tak tragické,“ uvedla přítomná záchranářka a dodala, že stu-

denti této školy přistupují k nácviku resuscitace a nepřímé masáže srdce vždy zodpovědně.  

Další informace byly žákům předány Policií ČR, jejíž zástupci s sebou přivezli nejen potřebné zásahové 

oblečení, ale i vybavení, jako jsou zbraně a další. Kdo projevil zájem, mohl si na vlastní kůži vyzkoušet 

tíhu všech nezbytných „drobností“. Program byl také zpestřen promítáním skutečných záznamů 

z policejních akcí. 

Dle slov studentů ale největší zájem vzbudila společnost DEKRA a.s., jejíž zástupci je seznamovali 

s právními normami souvisejícími s omamnými látkami v dopravě, ale také s sebou přivezli několikery 

brýle, které simulovaly stav člověka pod vlivem alkoholu (mírná opilost i silná opilost), LSD, marihuany, 

ale i velkého vyčerpání a únavy. S brýlemi na očích pak žáci plnili různé úkoly, jako projít slalom, vhodit 

míček do koše, nakreslit sněhuláka, postavit pyramidu aj. Pokud na předešlých stanovištích někdo jen tak 

postával, tady se již zapojil každý a každý chtěl vyzkoušet simulované stavy. Žáci zjistili, že je opravdu 

něco nějak jinak, že subjektivní pocit může být ovlivněn, že okolí si všímá, co se děje. Tohle byla opravdu 

dobrá škola. Brýle, to bylo to nejlepší z celého dne. Byl jsem překvapený, jak moc bylo mé chování ovliv-

ňováno, ale super. Taková slova zněla z úst studentů.  

Závěr dne pak ještě patřil neveklovským hasičům, kteří na hřišti názorně předvedli, co se stane, pokud se 

pokusíme na pánvičce hořící omastek hasit vodou.  

Pak se již studenti rozešli do svých domovů. Po cestě však ještě mnozí diskutovali o nových zážitcích. A to 

je dobře. Je moc dobře, že si všichni tento den užili, že se do pamětí mladých lidí dostaly nové informace, 

které mohou pomoci v nouzi, ale také mohou zachránit lidský život. A to je, myslím, to nejdůležitější. 
 

Mgr. Miroslava Hulanová 
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KULTURA 

Rozsvícení vánočního stromu  
 

Letošní první prosincový den se nesl v krásném vánočním duchu, který nám pomohla dotvořit i sama pří-

roda tím, že po dlouhé době nasněžilo a dokonce sníh i vydržel. Takže v průběhu jarmarku, kde rodiče 

mohli nakoupit dekorace, keramiku, med či vánočky (po kterých se opět „zaprášilo“), si děti stavěly sněhu-

láky či se koulovaly. Od tří hodin probíhala vernisáž výstavy obrazů paní Jitky Hrubé, kterou navštívilo 

mnoho z vás. Paní Hrubá udělala vernisáž se vším všudy – s hudbou, občerstvením a krásnými obrazy. 

Během jarmarku mohli návštěvníci vybírat ten nejkrásnější věnec 

z 8 donesených do soutěže „O nejhezčí adventní věnec Neveklov-

ska“. Vyhrála skupina studentů DOORS, na 2. místě se umístili 

studenti z OA Neveklov a na 3. pak Nikolka a Martin Vyskočilo-

vi. Děkujeme všem, protože věnce byly nádherné!  

V pět hodin nás navštívili andělé, kteří rozsvítili strom. Letos je 

strom nově ozdoben zlatými a červenými koulemi. Pak promluvil 

pan starosta Ladislav Trumpich a na závěr nám zazpívaly děti 

z MŠ koledy a vánoční písně.  Měly to pěkně nacvičené, za což 

patří dík paním učitelkám z MŠ. Na závěr bych chtěla ještě jed-

nou poděkovat všem, kteří se na akci podíleli.     

                                                  Andrea Pitelková 

Vánoční koncert na Chvojínku 
 

Na letošním 9. ročníku vánočního koncertu v kostele sv. Václava vystoupil Sbor ZŠ Neveklov pod vede-

ním Marie Šaffkové. Na kytaru je doprovázel pan František Sejk, na saxofon pak pan učitel Čestmír Kou-

ba. Zazněly písně známé i cizí, latinské i české. Sbor podal krásný pěvecký výkon a pomohl nám zpříjem-

nit nedělní pošmourné  odpoledne. Na dobrovolném vstupném bylo vybráno 5583 Kč, které budou předá-

ny Farnosti Křečovice a poslouží na opravu tohoto kostelíku.  

Děkuji za pomoc všem, jenž se na akci podíleli.                                            Andrea Pitelková 

    Výstava obrazů v infocentru 

             Foto: Blanka Kopková 
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Osmičkové roky v Neveklově    
 

Výstava „Osmičkové roky“, pořádaná Kulturní komisí Města Neveklov a mapující významné mezníky 

československých dějin nebyla zmíněna v minulém zpravodaji, proto se k ní vracím v novém roce.  
 

Výstava byla zahájena 5. 10. a probíhala do 11. 12. 2018 v uvedených návštěvních hodinách v pátek, sobo-

tu a neděli. Výzva pro občany k oskenování jejich archivních materiálů z 1. světové války, 1. republiky, 

doby protektorátu, vystěhování Neveklovska, poválečné doby až do současnosti probíhala opakovaně 

2 roky. Na konci srpna loňského roku to bylo velmi málo materiálů, nezbylo než tedy oslovit některé obča-

ny, domluvit návštěvu a společně materiály vybírat. Tady je na místě poděkovat Jaroslavě Řehákové, Věře 

Maříkové, Aleně Bumbálkové, Aleně Bronové, Aleši Fílovi, Marii Luxemburkové, Miroslavě Kotyzové, 

Jiřímu Březinovi, Mgr. Michalu Sejkovi, Ing. Janu Slabému, Mgr. Jitce Neradové a mojí maličkosti. 

Nebylo jednoduché skloubit dobové materiály, materiály ze současného tisku nebo propagačních tiskovin. 

Nakonec se podařilo a 5. října byla výstava otevřena. Navštívilo ji více než sto dospělých s dětmi ve víken-

dových časech a více než 150 žáků ZŠ Jana Kubelíka a OA Neveklov během vyučovacích hodin. Vždy je 

velmi poučné, když při výstavě dojde k doplnění nebo opravě některých údajů za pomoci pamětníků. Jako 

například upřesnění shromáždění neveklovských občanů při odhalení pamětní desky MUDr. Ladislavu 

Nebeskému v roce 1947 považované za akci z první republiky. Děkuji za to panu Jaroslavu Pešatovi. Dě-

kuji také vedoucí infocentra Blance Kopkové za pomoc při skenování a tisku mnoha materiálů. 

Škoda, že záměr rekonstrukce domu č. 1 se za dvě volební období nezdařil. Uvažovaly jsme s paní Bum-

bálkovou o umístění prvorepublikové světnice s nábytkem a doplňky. Zatím na nás tento dům „mrká roz-

bitým oknem do náměstí“. Snad se v novém období zadaří a rovněž se změní i prostředí před výstavní 

místností, za které se můžeme jen stydět, když tam návštěvníky vedeme nebo posíláme.  

Na závěr děkuji za pochvalný článek bývalé paní učitelce českého jazyka a dějepisu Mgr. Miladě Filípko-

vé, která působila v Neveklově v 70. letech a výstavu si opravdu prožila. Pokusíme se naši historii doplnit 

o osobnosti a jejich děti z 50. let. Z článku paní učitelky je jasně patrné, co všechno bylo k vidění. Po-

chvalné reakce jsou i v kronice. 

Mgr. Růžena Chárová 

 

 

V Neveklově je dění soustředěno na náměstí – projdete-li protáhlým náměstíčkem, potkáte tři památníky, 

morový sloup, paměť padlým z válek, a uprostřed symbol velké tragédie kraje mezi Vltavou a Sázavou, 

vystěhování. Jsou tu zasazeny pamětní lípy a na domech pamětní desky rodáků – Heřmana, virtuóza a Ne-

beského, odbojového hrdiny. A také z náměstí vejdete do, pravda, poněkud skryté výstavní síně, kde jsem 

našla zajímavou výstavu Osmičkové roky, bohužel už před uzavřením, a chtělo by to opakovanou návštěvu. 

Jistě, chtělo by to i velkorysejší prostor, sice patřím k těm, kteří mají rádi na malém prostoru hodně zážit-

ků, ale tady je to opravdu malé pro bohatství shromážděných artefaktů, fotografií, mapek, dokumentů, no-

vinových článků. Mozaika toho, jak prožívalo dějiny malé město, buď čtete pečlivě připravené popisky, 

nebo si poslechnete zasvěcený výklad Růženy Chárové, která to vše připravila a zasadila do dějinných sou-

vislostí.  

To je výborné pro mladou generaci, nás starší osloví to, jak se živě podíleli Neveklovští, a to nejen z obdo-

bí nejbolestnějšího – vystěhování, ale jsou tu i vzpomínkové artefakty na 1. republiku, dobu nadějí. 

Za všechny jmenuji paní učitelku Maříkovou, která je věru vzornou dokumentátorkou.   

Fotografie: Blanka Kopková 



Strana 13                                                                  ZPRAVODAJ NEVEKLOVSKA                                                leden-únor 2019 

 

SPORT 

 

Sportovní úspěchy žáků ZŠ Neveklov 
 

 

Základní škola Jana Kubelíka se zúčastnila 

florbalového turnaje „O neveklovský mě-

šec“. Turnaj probíhal ve dvou kategoriích, 

a to mladší žáci 4.-5. třída, kteří hráli 

25. října a starší žáci 6.-9. třída se utkali 

2. listopadu 2018. Za družstvo mladších 

žáků bojovali: David Procházka, Nikolas 

Vovsík, Patrik Jakoubek, Alice Trnková, 

Filip Brožek, Matyáš Nešleha, Ondřej Vilt, 

Ondřej Růžička a Marek Šenkýř. Gratulu-

jeme ke krásnému 2. místu. Za starší žáky: 

Josef Nerad, Tomáš Procházka, Adam Čer-

vený, Matěj Mika, Matěj Tabulka, Tomáš 

Ctibor, Šimon Vlachynský, Dominik 

Hasman, Marek Mošnička, Tomáš Bulín, 

Petr Tomek a Matěj Fulín. Gratulujeme ke 

skvělému 3. místu. Poděkování také patří 

trenérovi Petru Šmejkalovi.  
 

Reprezentanti a reprezentantky naší školy ve florbale dostali před Vánoci dárek. Jeli se podívat na mistrov-

ství světa do pražské O2 areny. Samotná cesta vlakem a metrem byla určitě pro některé zážitkem, ale hlav-

ně viděli dva napínavé zápasy špičkové úrovně. Český tým sice neviděli, ale 

výkony hráčů a řádění maskota Flooriána stejně zvedly ze sedadel malé 

i velké. Tady naši hráči nejen, že fandili nejlepším hráčům světa, ale načer-

pali spoustu taktiky, kterou určitě využijí v některém z dalších turnajů. 
 

Dne 24. 11. 2018 se konaly gymnastické závody Špindlerovští mušketýři. 

Za reprezentaci školy děkujeme Denise Boučkové, Tereze Pavlasové, Bar-

boře Benešové a Lucii Boučkové. Gratulujeme těm, co se umístili 

na předních příčkách: Emílii Čermákové (4. místo v kategorii žákyně II), 

Andree Hasmanové (1. místo v kat. žákyně II mistr), Anetě Rabiňákové 

(4. místo v kat. žákyně II mistr), Magdaléně Chmelířové (3. místo žákyně III 

mistr) a Rozálii Svobodové (4. místo žákyně IV mistr).  

Děkujeme Renatě Mošničkové za skvělou přípravu a reprezentaci školy.   

 

Mgr. Iva Jersáková 

    Foto: Čestmír Kouba 

Foto: Veronika Chmelířová 

Jsou tu příběhy šatů našich maminek a babiček, nešily u Podolské, ale ta preciznost a půvab plizé, žabičko-

vání, fiží, knoflíčků – spousta ruční práce, kroj ze sokolských sletů, příběh vojenské uniformy, který nás pře-

vede do války, úbor skautů, kteří zas v Neveklově pokračují, pečlivě opatrované krásné šálečky, příbory, ba 

i panenky – a to tří generací. Takové věci, které už naše generace vyhazovala jako zbytečné a zatím je to 

svědectví. Dozvíte se tu podrobně, kdo to byl MUDr. Ladislav Nebeský, gilotinován v Plotzensee 1942, 

v témže tragickém roce pro náš odboj byl umučen ve věznici v Litoměřicích i plukovník Ferdinand Houdek, 

vojenský kartograf, jeho nejkrásnější mapa našeho okresu visí v úvodu expozice, my starší jsme ji používali 

ve škole, je to skvost. K osmičkám patří i rok 1948, tady pramenů ubývá. Byla to též těžká doba, snad chce-

me zapomenout? A tak mi přece jen chyběl osud kněze Čulíka, sekretáře kardinála Josefa Berana, vězněné-

ho, dožil v Neveklově. A jméno Čulík k Neveklovu patří i smutným osudem intelektuála Rudolfa Voříška, ten 

zemřel na Bytízu. Jeho vina? Byl intelektuál a katolík. Jeho ženou byla Marie Čulíková z Neveklova, kam 

jezdila rodina. O osudech se dovíte více z videa Děti padesátých let. Zkrátka nejsou velké a malé dějiny. 

Osmičkových výstav bylo pochopitelně mnoho, já si svou užila v Neveklově. A jsem ráda, že nebyla módně 

virtuální, ale dotkla se i vašich smyslů opravdovostí.    

Návštěvnice výstavy M. Filípková 
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 Nejúspěšnější škola TAEKWON-DO v ČR 
 

Jako každý rok se i loni na podzim konaly dva ze tří nejdůležitějších závodů v roce, a sice finále závodů 

Středisek talentované mládeže a Mistrovství České republiky, které se nám podařilo vyhrát, a získat tak 

titul nejúspěšnější školy České republiky již poněkolikáté za sebou. 

První vítězné závody, Celorepublikové setkání středisek talentované mládeže, probíhaly 13. - 14. 10. 2018 

ve sportovním centru ČUS Nymburk. Středisko STM Praha 2, jehož jsme součástí, zde své první místo vy-

bojovalo s počtem 54 zlatých medailí, sečteno z obou kol, a závodilo za něj celkem 86 závodníků. 

Mistrovství České republiky se tentokrát uskutečnilo ve sportovní hale v Brně o víkendu 10. - 11. 11. 2018. 

Dohromady zde soutěžilo 28 škol s 327 závodníky, z nichž bylo opět 86 jednotlivců členy naší školy. 

K celkovému vítězství nám mimo jiné dopomohly i závodní výsledky Šárky Opičkové, učitelky taekwon-

do zde, v Neveklově. Po celodenní snaze vybojovala se svým týmem seniorek dokonce jednu stříbrnou me-

daili z týmových sestav a dvě bronzové ze sportovního boje a silového přerážení, v přerážení za jednotlivce 

se rovněž probojovala na bronzovou pozici. Patří jí tak náš velký dík za účast a úžasný výsledek, kterým 

přispěla k naší výhře. 

Chcete si zacvičit i vy? Přihlásit se můžete kdykoliv během celého roku! Jen u nás získáte zkoušky na vyšší 

pásek a výbavu (dobok, lapa, chrániče) ZDARMA. Proto neváhejte a přijďte za námi každou středu 

od 15:30 do sportovní haly ZŠ Neveklov, trénink se koná pod vedením Šárky Opičkové, tel.: 722 750 000. 

Pro bližší informace navštivte náš web na tkd.cz. Nebojte se, stačí přijít!!! 
 

Katrin Dejlová, Ge-Baek Hosin Sool 

Ohlédnutí za fotbalovým podzimem TJ Mír Jablonná 
 

Spolu s trenérem fotbalového klubu TJ Mír Jablonná Ladislavem Chudobou jsme se podívali na průběh 

podzimní části sezóny. 

„Tato část sezóny byla z hlediska výsledků v porovnání s minulými lety nejlepší. Našemu klubu bezpo-

chyby prospěl příchod nových mladších hráčů. Svou dravostí a snahou dosahovat nejlepších výsledků, 

ale i schopností učit se od zkušenějších hráčů jsou přínosem pro celý tým. Právě zodpovědný přístup 

a chuť všech členů týmu vítězit přispívá i k větší účasti fanoušků, kteří vytváří povzbudivou atmosféru 

pro samotnou hru. Jsme si vědomi, že ne všechny zápasy byly odehrány dle našich představ, ale věřím, 

že v jarním kole se z dosavadních chyb poučíme a pokusíme se o kvalitnější a efektivnější hru, která bude 

zajímavější právě i pro naše věrné diváky.“ 

Týmu se podařilo nasbírat 25 bodů při skóre 37:12 a dostat se tak na první místo v tabulce. Již čtvrtým 

rokem klub TJ Mír Jablonná zakončil podzimní část sezóny společenským večerem za hojné účasti hráčů, 

občanů Jablonné i okolních obcí. Zábava se odehrávala v duchu oslav umístění fotbalového družstva.  

„Rád bych poděkoval a popřál vše nejlepší do dalšího roku všem hráčům a přátelům kopané,“ řekl závěrem 

trenér Ladislav Chudoba. S tímto přáním se připojuji i já. 
      Martina Simonidesová 

Foto: Richard Novák 
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  INZERCE 

Hledám pronájem bytu v Neveklově ideálně 2+1. V bytě by žily dvě lehce mentál-

ně postižené mladé ženy. Obě chodí do práce. Žily by zde samy, ale s pomocí lidí, 

kteří by je podporovali (ti by v bytě nežili, jen by tam docházeli). Smlouva může 

být podepsána jednou z nich, nebo přímo s jedním z "podporovatelů".  Do budouc-

na je možný odkup bytu. Kauci respektujeme. Pomozte těmto mladým ženám 

k normálnímu životu. Děkujeme, nabídky zasílejte na: alenasvoboda@seznam.cz, 

nebo  volejte 773 904 442. 

 

             

  svatby na míru  

            restaurace – salonek  

    venkovní kryté prostory – zahrady 

  

 tel. +420 734 255 855   

 e-mail: svatbynafarme@email.cz            Heroutice 1 

 fb.me/svatbynafarme         257 56 Neveklov 

KOUPÍME NEBO PRONAJMEME 
POZEMKY 

Zemědělská společnost, zabývající se rostlinnou 

výrobou, hledá pozemky v okolí Neveklova 
FARMA NEVEKLOV s.r.o. 

tel.: 773 244 309 

e-mail: farma@farmaneveklov.cz 

Svatby na farmě 
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